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Bilaga till Äldredagsredogörelse 2019 

Synpunkter och utvärdering i sammanfattning 

 

- Endast fyra lappar inkom under själva Äldredagen:  

1. Bra arrangemang, bra underhållning 

2. Saknar möjligheten till blodtrycksmätning som funnits tidigare 

3. Ros för att det finns info för alla, ris för att det borde 

annonserats bättre, inget i dagens tidning 

4. Kanonbra orkester 11.20 – 12.00, fina arr. Nästa år läge för 

Beatles-tema. 

 

- Ett antal utställare har mejlat, alla nöjda med dagen och den placering 

de hade fått. En synpunkt om behov av namnbyte på Äldredagen. En 

saknade aktiviteter ute i foajén. Flera hade noterat att det var färre 

besökare än vanligt, men det hade å andra sidan gett bättre samtal och 

bättre inomhusmiljö. Inga klagomål i år på att det var för trångt, för 

långa köer, för varmt, högljutt eller att det saknades sittplatser. Mycket 

beröm för underhållningen. 

 

- Mejl från utställare med några funderingar: Önskar en dag runt hälsa. 

”Är det dags för nytt innehåll?” ”Finns verkligen behovet att utförarna 

visar upp sig?”  Förslag om att ha äldredagar/träffar i mindre format i  

t ex tre geografiska områden. Det förslaget får lyftas vidare. 

 

- Ann-Sofie har varit i kontakt med alla medverkande, samtliga nöjda 

med dagen. ”Välorganiserat och fin publik”, ”Väl anordnat, knöt 

viktiga kontakter”, ”Vi kände oss välkomna”, ”Proffsigt och roligt, 

fem stjärnor!”, ”Mycket nöjda”.  

 

- En del kritik har inkommit för att det varit för lite annonserat. Vi har 

annonserat ungefär som vanligt – med affischer, på linkoping.se, 

annons i Corren osv, men svårt att nå alla, om man inte är med i någon 

förening, har tidningen eller besöker någon större offentlig byggnad. 

Att ha ytterligare en annons i ÖC ryms inte i budgeten.  

Dock ska vi till nästa år absolut se till att lägga in det på 

https://ostergotland.events/ Därifrån hämtar bl. a Corren det som läggs 

in under ”Idag”.  

 

- Deltagarna i planeringsgruppen generellt mycket nöjda, trots att det var 

färre besökare. Vad kan minskningen ha berott på? Vi hittar ingen 

specifik anledning. (Tydligen färre besökare även på Seniorgalan, 

Seniorevent och Balansera Mera-dagen. En trend?)  
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